
Verzonden: donderdag 24 september 2020 10:54 
Aan: Griffie Noordoostpolder 
Onderwerp: keuzenota 5G 
 
Beste raadsleden en college van B&W, 
 
As maandag staat de keuzenota 5G op de agenda. Zoals u weet zijn er veel zorgen over deze technologie 
en is er nog weinig onderzoek naar gedaan.. 
 
Wilt u het volgende alstublieft ter harte nemen en meenemen in uw beslissing als u een keuze maakt 
tussen optie 1 en optie 2 van de keuzenota?  
 
 
Mijns inziens zou het  goed zijn te kiezen voor terughoudendheid ten opzichte van 5G. Het is nog 
helemaal niet goed onderzocht of deze technologie veilig is en of er geen schade aangericht kan worden 
aan mens, dier en natuur. Voordat de hele samenleving aan een experiment wordt blootgesteld moet er 
eerst duidelijkheid komen. 
In mijn praktijk voor natuurgeneeskunde kom ik regelmatig cliënten tegen die gezondheidsklachten 
hebben doordat zij langdurig blootgesteld zijn aan straling van zowel de mobiele telefoon, als van 
computers en de router. 5G heeft een nog hogere frequentie waardoor onderzoek van groot belang is 
voordat 5G wordt uitgerold. 
Ik maak mij echt zorgen voor de gezondheid van alle mensen (maar vooral ook voor kinderen die hierin 
geen enkele keuze hebben maar wel heel gevoelig zijn voor straling), dieren en milieu 
 
Uit bovenstaande blijkt dat ik u wil verzoeken om voor optie 2 uit de keuzenota 5G te gaan. 
 
Met vriendelijke groet, 
                         
 
………………….. 
 
 
 
 
 


